
19
Vragen van het lid Vendrik
(GroenLinks) aan de minister van
Economische Zaken over
softwareverstrekking door de
rijksoverheid. (Ingezonden 5 augustus
2009)

1
Is het waar dat u opdracht heeft
gegeven tot het ontwikkelen van de
software zoals beschreven in het
artikel «Overheid vraagt geld voor
software»?1

2
Betekent dit zodoende dat de
overheid leverancier wordt van
software?

3
Is de broncode van de beschreven
software openbaar of bent u
eventueel voornemens deze in een
later stadium vrij te geven?

4
Indien sprake is van closed source
software hoe zorgt u er dan voor dat
er voldoende ruimte is voor andere
aanbieders om een concurrerend
product aan te bieden?

5
Kunt u uiteenzetten hoe het actieplan
Nederland Open in Verbinding zich
verhoudt tot de in het artikel
genoemde software?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Neppérus en Elias (beiden VVD),

ingezonden 31 juli 2008
(vraagnummer 2009Z14468)

1 www.Computable.nl, 27 juli 2009.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Heemskerk (Economische Zaken),
mede namens de minister en de
staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties
(ontvangen 16 september 2009), Zie
ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 3625

1 en 2
Zie toelichting op vraag 2 van de
leden Neppérus en Elias (Aanhangsel
Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 18)

3, 4 en 5
Het programma SGGV brengt in zijn
faciliterende rol de mogelijkheden
van open source software, maar
vooral ook het belang van open
standaarden actief onder de aandacht
van ketenpartners. Open standaarden
zorgen immers voor interoperabiliteit
en leveranciersonafhankelijkheid.
Voor overheden geldt bovendien,
voor de open standaarden die op de
lijst van het College Standaardisatie
staan, een pas-toe-of-leg-uit beleid.
Doel van de SGGV-projecten is de
informatieuitwisseling tussen
ondernemers en overheden te
verbeteren en open standaarden zijn
daarom zeer belangrijk.
Het programma SGGV biedt de
mogelijkheid aan de betrokken
ketenpartners open source toe te

passen bij de uiteindelijke realisatie
van de procesoptimalisering. De
mogelijkheden van open source
software worden door SGGV in kaart
gebracht en neergelegd in een
ICT-advies aan de ketenpartners. Dit
advies wordt waar mogelijk met
inbreng van ICT-leveranciers –
bijvoorbeeld in de vorm van een
marktconsultatie – opgesteld.
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